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W związku z interwencjami mieszkańców Gminy Kluczbork oraz zainteresowaniem 

poszczególnymi tematami zwracam się z zapytaniem: 

1. Odnośnie ul. Byczyńskiej w Kluczborku: 

- czy rozważana jest możliwość wykonania ronda (na wysokości marketu Netto oraz myjni 

samochodowej) dla poprawienia możliwości płynnego włączania się do ruchu z ulic 

Wyszyńskiego i Ossowskiego? 

- czy przewidywane są działania w związku z interwencjami mieszkańca dotyczącymi 

usytuowania przystanku autobusowego w bezpośredniej bliskości przy prywatnej posesji w 

ciągu ul. Byczyńskiej? 

2. Odnośnie nawierzchni asfaltowych wykonywanych końcem ubiegłego roku w kilku 

miejscowościach Gminy Kluczbork: 

- czy i kiedy przewidywane są ewentualne naprawy wskazanych uszkodzeń? 

- czy w przyszłości możliwe jest na etapie planowania, takie przygotowywanie inwestycji na 

drogach gminnych by w newralgicznych miejscach tj. skrzyżowania i zjazdy, montować 

krawężniki lub przynajmniej wykonywać dodatkowo podbudowę i utwardzenia? 


